

iWALK

Welcome Guide
PowerGrip™

DLR-8332M

使用说明书 | User's manual | Manual d'utilisation
Bedienungsanleitung | Manuale di istruzioni
Manual de instrucciones | 取扱説明書

包裝內容 (Package Contents / emballage contenu / Die Verpackung umfasst / emballaggio contenuto) (package contents) (製品内容)

x1 PowerGrip Mag
x1 Charge Cable
x3 Alignment Paper
x1 MagSlider

產品介紹 (Product Introduction / Présentation des produits / Beschreibung der ergebnisse / introducción de los productos / Presentación del producto / 製品紹介)

Finger Ring Hub
Wireless Charging
Power Button
LED Notify
USB-C Port/Output

1 Press Red Off The Flip From Non-activated Flip First

2 Press Red Off The Flip From Non-activated Flip First

Warranty card
Carte de garantie | Garanziekarte | Scheda di garanzia
Hoja de garantía | 製品保証カード

Thank you for purchasing the iWALK product. Our product's warranty period is 12 months starting from the date of purchase. Within the warranty period, the service will be provided to the consumer. If the product has any quality problem, please contact us with distributors (do not bring your own S/N).

Part service customer will need a repair charge as follows:
No valid warranty card or warranty card information.
No S/N or S/N incompatible with warranty card.
Products caused by artificial damage, external impact or substandard product (No warranty card).
Abuse of the product (user has not followed the instructions in the manual).
Product misused or repaired by unauthorised or unqualified service centre.
Damage caused by using the product in a hot or humid environment.
Others as mentioned above (No warranty).

Consumer's Information	User's Information
Name: _____ Address: _____ City: _____ Phone: _____ E-mail: _____	Name: _____ Product Name: _____ User Name: _____ S/N: _____ Warranty Contact: _____

(Please complete warranty card and send it to us by a fast service channel)

Focus On True Value™

推薦廠商 (Recommended Brands):
 - PowerMag/MAGNET
 - AnkerPowerCore
 - AnkerPowerCore III
 - AnkerPowerCore III
 - AnkerPowerCore III
 - AnkerPowerCore III

LUZO GLOBAL CO., LTD.
 Head Office: 100, Kungshuset, Södra 105 21, Stockholm, Sweden
 Sales Office: 100, Kungshuset, Södra 105 21, Stockholm, Sweden
 Sales Office: 100, Kungshuset, Södra 105 21, Stockholm, Sweden
 Sales Office: 100, Kungshuset, Södra 105 21, Stockholm, Sweden
 Sales Office: 100, Kungshuset, Södra 105 21, Stockholm, Sweden

CE RoHS Made in China PH144922

為確保充電效率，建議使用經 FCC、QC2.0/QC3.0 認證充電線。

Recommend to connect LED user adapter with PD, Quick Charge 2.0/3.0 or fast to improve the charging efficiency.

Pour améliorer l'efficacité de la charge, il est recommandé d'utiliser des câbles de chargement compatibles PD, QC2.0/QC3.0.

Um die Ladeeffizienz zu verbessern, wird empfohlen, ein mit PD und QC2.0 / QC3.0 kompatibles Ladekabel zu verwenden.

Per migliorare l'efficienza della carica si raccomandano di utilizzare accessori compatibili PD, QC2.0/QC3.0 per il caricamento rapido.

Para mejorar la eficiencia de la carga, se recomienda el uso de cargadores compatibles PD, QC2.0/QC3.0.

— 為確保充電效率，建議使用經 FCC、QC2.0/QC3.0 認證充電線。

產品參數 (Specifications / Paramètre produit / Produktparameter / Parametri del prodotto / Parametri del prodotto / 製品仕様)

產品名稱: 磁吸無線充電器
 產品型號: DLR-8332M
 認證標準: CE, FCC, RoHS, Qi, QC2.0, QC3.0
 輸入: USB-C 5V/2A, 5V/2A, 12V/1.5A
 輸出: USB-C 5V/2A, 5V/2A, 12V/1.5A
 充電速度: 20W (PD), 15W (QC)
 產品尺寸: 104x67x22mm
 產品重量: 165g
 系列號碼: 00212000-0017

Product Name: PowerGrip Mag
 Model No.: DLR-8332M
 Certification: CE, FCC, RoHS, Qi, QC2.0, QC3.0
 Input: USB-C 5V/2A, 5V/2A, 12V/1.5A
 Output: USB-C 5V/2A, 5V/2A, 12V/1.5A
 Wireless Charging: 20W (PD), 15W (QC)
 Size: 104x67x22mm
 Weight: 165g

安全注意事項
 1) 請勿在充電時使用或存放任何液體，請勿食用，請勿接觸明火。
 2) 請勿將磁吸無線充電器與磁鐵、磁鐵類物品、磁鐵類物品或含有磁鐵類物品放在一起。
 3) 請勿將磁吸無線充電器與磁鐵類物品放在一起。
 4) 請勿將磁吸無線充電器與磁鐵類物品放在一起。
 5) 請勿將磁吸無線充電器與磁鐵類物品放在一起。
 6) 請勿將磁吸無線充電器與磁鐵類物品放在一起。
 7) 請勿將磁吸無線充電器與磁鐵類物品放在一起。

Safety Precautions

1) Do not use the product near the magnetic card with magnetic card or chip (ID card, bank card, etc.).
 2) Do not use the product near the magnetic card.
 3) Do not use the product near the magnetic card.
 4) Do not use the product near the magnetic card.
 5) Do not use the product near the magnetic card.
 6) Do not use the product near the magnetic card.
 7) Do not use the product near the magnetic card.

Precauciones de seguridad

1) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas (tarjetas de identidad, tarjetas bancarias, etc.).
 2) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 3) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 4) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 5) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 6) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 7) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.

Precauzioni di sicurezza

1) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche (carte d'identità, carte bancarie, ecc.).
 2) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche.
 3) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche.
 4) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche.
 5) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche.
 6) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche.
 7) Non utilizzare il prodotto vicino a carte magnetiche.

Precauciones de seguridad

1) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas (tarjetas de identidad, tarjetas bancarias, etc.).
 2) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 3) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 4) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 5) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 6) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.
 7) No utilizar el producto cerca de tarjetas magnéticas.

保 修 卡

感謝您購買 iWALK 產品。本產品自購買之日起提供 12 個月保修服務。在保修期內，我們將為您提供維修服務。如產品出現任何質量問題，請與經銷商聯繫（請勿攜帶您的 S/N 碼）。

部分服務客戶需要支付維修費如下：
 - 無效的保修卡或保修卡信息。
 - 無 S/N 碼或 S/N 碼與保修卡不匹配。
 - 由人為損壞、外部衝擊或低質產品引起的損壞（無保修卡）。
 - 用戶未按照說明書中的說明使用產品。
 - 產品在未經授權或無資格服務中心使用或維修。
 - 在炎熱或潮濕環境中使用產品造成的損壞。
 - 以上列出的其他情況（無保修）。

消費者信息	用戶信息
姓名: _____ 地址: _____ 城市: _____ 電話: _____ 電子郵件: _____	姓名: _____ 產品名稱: _____ 用戶姓名: _____ S/N: _____ 保修聯繫人: _____

注：請將填寫好的保修卡寄回給我們。

FCC Statement
 This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions:
 (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
 Caution: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
 NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates noise and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If the equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
 - Reorient or relocate the receiving antenna.
 - Increase the separation between the equipment and receiver.
 - Connect the equipment to an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
 - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
 Radiation Exposure Statement
 This device has been evaluated to meet general RF exposure requirements. The device can be used in portable operation condition without restriction.